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STOKKE 
ROTARYKLUBB 

  
Komiteen møttes i de nye lokalene til Hege – Stokke Helsesenter i Stokkeveien 55. Takk til Hege 

som stilte sine lokaler til disposisjon og gjorde dette til et kombinert peismøte og bedriftsbesøk. 

Takk for god oppvartning. 

 

Saksliste 

Oppgaver fra presidenten 

 

1. Guvernørbesøket:  

a. Hvordan oppleves form og innhold på guvernørmøtet. Siden kun ca. 50% deltok på 

guvernørmøtet så bør vi vel gjøre noen endringer for å få flere til å møte? 

 

Diskusjon/tilbakemelding fra komiteen: 

- Er det noe mønster i hvem som møter? Nye/gamle? 

- Tidspunktet kan ha noe å si. I år var møtet i høstferien. De siste årene har det vært 

ugunstige tidspunkt/perioder for dette møtet. (første møte etter sommeren, på en annen 

dag enn torsdag, etc). 

- Vi synes Nestor egner seg bedre til dette møtet enn Bygdetunet. På Nestor er det flere 

muligheter for formøte, Rotarymøtet og middagen. I tillegg er det salongen som vi kan 

være i etter middagen. 

- Det bør jobbes med å «reklamere» for dette møtet for nye medlemmer. Det er ikke så 

lett å vite hva dette møtet går ut på som ny. 

 

b. Guvernøren ønsket en tilbakemelding på sin tale/presentasjon ifm guvernørbesøket. 

Diskusjon/tilbakemelding fra komiteen: 

- Guvernøren bør ta hensyn til høstferien i de forskjellige delene av distriktet. 

- Årets foredrag/presentasjon var lett og ledig. Bra at han «frigjorde» seg fra lerretet. 



 

2. Klubbens indre miljø:  

Komiteene skal diskutere to fokusområder vår klubbe skal satse på i inneværende og de 

kommende to årene for å ytterligere forbedre klubbens indre liv. 

 

Diskusjon/tilbakemelding fra komiteen: 

- Klubben har vært flink til å rekruttere de siste årene. Viktig å nå ta vare på 

medlemmene. 

- Vi må bli flinkere til å rullere på bordene på møter i klubblokalet. Møter med eksterne 

foredrag gir ikke så mye til det indre livet i klubben. Da trenger vi møter hvor vi får 

muligheten til å prate sammen. Kanskje ha møter hvor vi kan sitte litt utover den 

«oppmålte» timen. 

- Ha møter gjennom sommeren, men kun for å ha muligheten til å møtes. 

 

Vi gikk gjennom oppgavene fra presidenten (se ovenfor).  

I tillegg gikk vi gjennom komiteens ansvarsområder og status på disse. (se nedenfor) 

 

 



 

 

Ansvar og oppgaver gjennom året 

Område Status Oppgaver Ansvar 

Utvekslingsstudent 

 

Hovedansvarlige: 

Kristin, Tore og Hans 

Martin 

03.05: 

Vi har fått tildelt student: Keegan Bird 

Vi planlegger en velkomstkomite på Torp 

De to første ukene skal han bo hos Kristin. Deretter skal 

han en uke på språkkurs og en uke samling. 

Etter dette flytter han til Guro og Lars. Han flytter så til 

Lill og Hans Martin ved nyttårstider (endelige datoer må 

avklares). 

Det skal være et møte tidlig juni med vertsfamilier, CYEO, 

DYEO. 

Vi vil informere hyppig på møter fremover. 

Det vil bli satt opp en oversikt over hvem som har ansvar de 

forskjellige ukene  

Sende ut oversikt over uker med hvem som har 

ansvar for å aktivisere Keegan 

 

23.08: Utgår 

Kristin 

Endelig avklaring med fag på skolen (Re) 

23.08: Utgår 

Kristin 

Gjennomføre møte med vertsfamilier sammen 

med DYEO 

23.08: Utgår 

Kristin 

Lage en presentasjon av Keegan for klubben. 

23.08: Utgår 

Kristin/Hans 

Martin 

Sørge for at vertsfamiliene har politiattester 

og andre papir i orden. 

23.08: utgår  

Kristin 

Lage en mal for å informere på hvert møte hva 

Keegens uke består av 

23.08: utgår 

Hans Martin 

23.08: 

Siden sist så har studenten som var tenkt inn til vår klubb 

trukket seg. Når han trakk seg resulterte det i at det ble 

vanskelig å få på plass klubb og vertsfamilier i USA for vår 

utgående student. 

 

Dette aktualiserer igjen diskusjonen om 

utvekslingsopplegget til Rotary er noe vi kan og bør 

reklamere med. 

Vi er enige om at det er vanskelig å 

«reklamere» for utvekslingstilbudet i Rotary 

med de problemene vi har opplevd de senere 

årene. Vi mener dette må løftes høyere opp i 

Roatyrsystemet slik at det tas tak i. 

 

Kristin lager en oversikt over de problemene vi 

har opplevd og sender denne over til Hans 

Martin. 

Hans Martin sender en e-post til presidenten 

med en oppfordring om å løfte dette videre opp 

Kristin/Hans 

Martin 



i distriktet 

23.08: 

Kristin har mottatt en forespørsel fra Tone Kolbenstvedt 

om det er aktuelt for Stokke Rotary å ta imot en 

innkommende student fra Australia januar 2019-desember 

2019. Som en kompensasjon vil Stokke rotary da ha en plass 

for en utgående student. 

Vi diskuterte det i komiteen og ble enige om at 

det ikke var noe vi skulle ta på oss. Ref 

diskusjonen i saken tidligere. 

Komiteen mener at neste gang vi skal ta i mot 

en student så skal vi være like klare som vi var 

for å ta imot årets. I tillegg må de problemene 

vi har opplevd diskuteres i distriktet slik at vi 

føler vi blir tatt på alvor. 

Kristin informerer presidenten. 

 

15.11: 

Vi har ikke hørt noe mer rundt dette. Vi legger 

derfor dette på is intil videre.  

Fokuset vårt er nå på vår student som vi har 

sendt ut – Mina. Kristin får litt tid på et møte 

for å fortelle litt om hvordan det går med 

Mina. 

Kristin 

RYLA Det er satt av midler i budsjettet til å sende en 

representant på RYLA. Slik vi tolker innspillet fra 

presidenten så er det ønskelig å sende mer enn en. 

Ta tak i dette etter sommeren og informere på 

et Rotarymøte 

Hans Martin 

Ryla kandidaten i 2018 har ikke vært og 

presentert sitt opphold. Minne 

programkomiteen og presidenten på dette 

Hans Martin 

15.11: 

Be om tid til å informere på et møte. 

Legge ut informasjon om RYLA og søke etter 

kandidater på FB siden vår. 

Hans Martin 

Summercamp 

 

Hovedansvarlig: 

Anne-Brit 

Selve arrangementet er ikke før i Rotaryåret 2019/20, men 

planleggingen må gjøres i kommende Rotaryår. 

 

Tore har sagt seg villig til å være kontaktperson i vår klubb. 

 

Kontakte Kristiansand (ansvarlig klubb) for å få 

kontaktperson. 

 

Kristiansand: 

Arne Burli 

Hans Martin 



23.08: 

Tore har trukket seg så vi må ha en annen som kan holde i 

planleggingen fra vår klubb 

 

Kristiansand og Notodden har tatt kontakt  

905 02 890 

arnbul@online.no 

 

Notodden: 

Einar Kallager 

906 82 700 

ein-kall@online.no 

ein_kall@icloud.com 

 

 

 

Søke om støtte fra distriktet – sjekke med 

styret 

 

15.11: 

Det ble prioritert å søke midler til GSE-light. 

Anne-Brit har vært i dialog med distriktet og vi 

får ca 10.000,- kroner til gjennomføring av 

summercamp 

 

Hans Martin 

23.08: 

Tore har valgt å slutte i Rotary. Vi trenger derfor å finne 

en ny person som kan holde i arbeidet med Summercamp 

Anne-Brit meldte seg til tjeneste. 

Hans Martin informerer Kristiansand og 

Ulefoss om ny kontaktperson 

Hans Martin 

Anne-Brit tar kontakt med de andre klubbene for å komme i 

gang med planleggingen. 

15.11: 

Utkast til planer for summercamp foreligger. Vi 

vil få ansvaret for de 12 ungdommene fra 15.-

19. august 2019. 

På møtet diskuterte vi hvilke aktiviteter som 

kunne være aktuelt hos oss og hvordan 

overnatting skal foregå. 

Notater: 

- Aldersgruppe: 16-19 år 

Anne-Brit 

mailto:arnbul@online.no
mailto:ein-kall@online.no
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- Klubben henter de i Ulefoss 

 

Aktiviteter 

- Fisking sjø/innland/laks 

- Båttur 

- Osebergskipet 

- Rulleski 

- Vestfold maritim - vannaktiviteter 

- Avsluttende middag 

Overnatting 

- Nestor 

- Trollsvann (TNT hytta) 

- Bogen (lavvo) 

- En natt hos Rotarianere? (ikke 

diskutert på møtet, men kommet som 

forslag senere) 

GSE Light 

 

Hovedansvarlige: 

Hege og Siv 

Planleggingen er godt i gang. 

Har vært noe stille en periode da Siv har vært skadet. 

Vi vil dra noen erfaringer fra det Signe fortale i 

foredraget sitt fra Hjo. 

 

23.08: 

Forslag til program foreligger. Et kostnadsoverslag må 

utarbeides. Det er ikke satt av nok midler i budsjettet. Hva 

gjør vi? 

Det gjenstår å spikre det endelige opplegget. 

 

Når tema og innhold for samlingen er vedtatt – 

sende invitasjon til Hjo og Han. 

 

13.11: 

Invitasjon og informasjon sendt til Hjo og Han. 

De har nå frist til 15. januar for å melde 

tilbake aktuelle kandidater. 

  

Hege og Siv 

23.08: 

Siv setter opp et kostnadsoverslag for 

samlingen og sender det til Hans Martin 

sammen med oppdatert forslag til program for 

samlingen. 

Hans Martin videresender til styret for 

Siv/Hans Martin 



«godkjenning» 

 

01.09: 

Kostnadsoverslag oversendt til styret. Hans 

Martin deltok i styremøtet og presenterte 

overslaget. Godkjent i styret 

 

23.08: 

Kristin sjekker med Nestor pris for 

overnatting. 

 

15.11: 

Vi har fått pris i forbindelse med 

venneklubbtreffet. 

Enkeltrom: 340,- 

Dobbeltrom: 555,- 

Frokost 110,- pr pers 

Kristin 

01.11: 

Søknad om støtte fra distriktet er nå sendt 

innen fristen. Avventer tilbakemelding på 

søknad 

Hans Martin 

3-klubb treff 

 

Hovedansvarlig: 

Foreløpig holder 

Hans Martin i dette 

Tore har undersøkt mulige datoer med Nestor. (23.-25. aug 

og 30. aug – 1. sept). Venter på svar. 

 

Opplegget for samlingen må være klart i god tid før 

sommeren 2019. 

Purre opp Nestor 

 

01.11: 

Vi (HMB) har fått tilbakemelding fra Nestor. 

 

Tore 

Gjøre en avsjekk med President og Thomas 

(utenriksminister) om hvordan vi skal 

organisere arbeidet med å ta frem et opplegg 

for samlingen. 

 

 

Hans Martin 



23.08 

Hans Martin tar en avklaring med Thomas 

(utenriksminister) hvordan vi skal sette 

sammen en komite for arbeidet 

 

12.11: 

Alle komiteer stiller med en representant i 

arrangementskomiteen. Oppgave på peismøtene 

å finne kandidat. 

 

Hans Martin 

15.11: 

Idedugnad på peismøtet kom opp med innspill til 

treffet. 

Programmet for treffet bør være spikret i 

april 2019. 

Vi trenger å få oversikt over hva vi har gjort 

tidligere på disse samlingene 

- Brunstad (gå langs kyststien fra 

Melsomvik) 

- Rulleski i Storås 

- Hvalkjøtt 

- Hjemmebrygg 

- Grans/Sandar/Færder bryggeri 

Hans Martin 

World Affair 

seminar 

Avventer noe med dette 

 

Erfaring viser at kandidater finnes i kretsen rundt 

Rotarymedlemmer.  

Informere om tilbudet på et Rotarymøte 

23.08: Avventer 

 

Georgia stipend Avventer noe med dette 

 

Erfaring viser at kandidater finnes i kretsen rundt 

Rotarymedlemmer. 

Informere om tilbudet på et Rotarymøte 

23.08: Avventer 

 

15.11: 

Sjekke om vi som klubb kan søke for personer 

 



andre steder i landet. 

 

 

 

Bærefjell, 19. november 2018. 

 

Hans Martin Bærefjell 

Referent 


